

Sveriges Hundungsdoms Ungdomsråd

Protokoll 9/2024

Datum: 2024-11-12
Tid: 18:30-20:30
Plats: Digitalt via Microsoft Teams
Omfattning: § 131-§ 144
Närvarande:

Ordförande	Ink Norén
Vice ordförande	Ellen Björs
Skattmästare	Julia Larsson (fr. § 137)
Ledamot	Ida Storm
Ledamot	Emma Reuterhäll
Ledamot	Wilma Bäcklund
Ledamot	Jonna von Sydow
Suppleant	Sixten Eliasson
Suppleant	Louise Månsson (fr. § 137)

Anmält förhinder: Tilde-Lu Storm

Frånvarande: Wille Winejo

Från kansliet Fanny Ahnfelt

Justerare Emma Reuterhäll

Vid protokollet Fanny Ahnfelt

§ 131. Mötets öppnande

Ordförande Ink Norén hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

§ 132. Val av justerare

Emma Reuterhäll valdes att jämte ordföranden justera protokollet.

§ 133. Fastställande och godkännande av dagordningen

Dagordningen fastställdes.

§ 134. Föregående mötesprotokoll

Protokoll nr 8 godkändes och lades till handlingarna.

§ 135. Ledamotsrunda och kanslirunda

Jonna von Sydow – rolig planering i Handlingkommittén.

Ida Storm – deltog på LSUs årsmöte. Spännande talkshows, fick nätverka. Snart gå en instruktörskurs (allmänlydnad och valpinstruktör.

Emma Reuterhäll – möte om representantskapet.

Sixten Eliasson – står lite stilla i Växjö Hundungdom, ska påminna och ringa upp Ingelstad.

Ordförande – LSUs årsmöte. Spännande och kul. LSUs diskussion med banker.

Diskussioner om stadgerevideringar för hela mötet. Idé-program: Som en verksamhetsplan, mera strikt (likt ett uppdrag). Kommer troligtvis att finnas på LSUs hemsida. Fanns en hel del som var bra/mindre bra i förhållande till vårt upplägg på årsmöten. Onödiga långa pauser, hellre kortare pauser. Möte med arbetsgruppen för representantskapsmötet.

Övriga rapporter redovisas vid kommande punkter.

§ 136. Skrivelser och information

Ordförande informerade om inkommit förslag om avtal för European Dog Show. Sveriges Hundungdom kommer att ha ett avtal med SKK och ha ett visst ansvar för tävlingen. Bland annat behöver Sveriges Hundungdom nuvarande fodersponsor kunna bistå med foderpriser till evenemanget.

Jonna von Sydow hänvisade till att upplägget brukar se ut enligt förslaget till avtal från SKK. Jonna informerade om att Handlingkommittén gärna ser att större delen av ansvaret för arrangemanget ligger på just Handlingkommittén.

Mötet **beslutade** om följande arbetsordning: Handlingkommittén granskar utkastet och skickar sedan vidare till kansliet. Efter godkännande från Ungdomsrådet signerar ordförande det slutliga avtalet.

§ 137. Ungdomsrådet

Louise Månsson och Julia Larsson anslöt till mötet.

a. Rapporter: Arbetsgrupper och kommittéer:

a.a. Arbetsgrupp för Elmia

Ellen Björs informerade om att arbetsgruppen haft möte. Arbetsgruppen kommer att klara sig med 4 personer, ha en mini-monter samt prata om bruksinspiratörer. FS föreslog att arbetsgruppen tar kontakt med Sandra på kansliet för frågor kring kommunikation utåt.

a.b. Arbetsgrupp för Hundungdom 50 år

Inget att redovisa.

a.c. Arbetsgrupp för representantskapsmötet

Emma Reuterhäll redovisade från tidigare arbetsgruppsmötet. Temat för middagen är bestämt enligt bilaga. Få upp intresse för representantskapet. Hur gör vi för att få medlemmarna att ta del av representantskapet. Hur gör vi det intressant, roligt och spännande? Kan vi ha *sneakpeaks* under året för att väcka intresse. Ska vi intervjua gamla delegater från representantskapet som kan berätta om sina bästa minnen, erfarenheter. Ta inspiration från LSU:s årsmöte med goodiebags, kan vi få lite mer exklusiva prylar att delge våra medlemmar (i och med 50 års firandet). Kan våra sponsorer sponsra med föreläsningar? Arbetsgruppen diskuterade föreläsare enligt bilaga.

Arbetsgruppen diskuterade även kring reaktiva hundar på Hundungdomsklubbar samt friskvård som föreläsning. ”Problemhundar” och ”Reaktiva hundar” som ämne drar mer deltagande än friskvård. Många kan relatera till. Aktiviteter i form av uppvisning, freestyle, hoopers, rallylydnad, lydnad, bruksinspiratörer, jaktkommittén och Handlingkommittén: *Det är det här vi gör!* Kan man göra detta efter mötet och innan gemensamma middagen. Bilder från 50 år: Kan man ha en utställning? Kostnad? Fotobok av utställningen med alla bilder. Bjuda in tidigare Maskotnålmottagare. Få in utbytet mellan Maskotnålmottagarna och alla våra nuvarande medlemmar. Även bjuda in ”äldre” hundungdomar, föräldrar och anhöriga till middagen mot ett kuvertpris. Om det fungerar rent ekonomiskt. FS informerade om att hon har kontaktuppgift till Östermalma och att Sveriges Hundungdom blivit erbjudna att få komma på studiebesök. FS skickar kontaktuppgift till Julia som är sammankallande. FS skickar också ut offerten för

mötesplatsen. Ordförande informerade om att arbetsgruppen diskuterat att delta på årsmöten runt om i landet när det är årsmötessäsong. Förslag är att alla i Ungdomsrådet representerar på något årsmöte, fysiskt eller digitalt.

a.d. Arbetsgrupp för riksläget

Ingen rapport

a.e. Jaktkommittén

Ingen rapport

a.f. Arbetsgrupp för visionsarbetet

Ordförande och Sandra på kansliet har diskuterat sammanfattning av visionsarbetet.

b. Rapporter: Åtgärdslistan

Mötet gick igenom åtgärdslistan och uppdaterade den efter genomförda aktiviteter.

c. Rapporter: Lokalklubbskontakter

Mötet gick igenom lokalklubbskontakter och diskuterade lokalklubbsfrågor.

§ 138.

Kansliet

FS rapporterade om pågående arbetet på kansliet och att det flyter på likt vanligt. FS hänvisade till mötet och uppmanade UR i allmänhet att anmäla sig till Rundans ledarutbildning som är till våren, samt informerade om ledarkonferensen som också är till våren.

Vid föregående möte tilldelades kansliet i uppdrag att skapa en undersökning gällande URs uppdrag från senaste representantskapsmötet 2024, gällande delmedlemskap. FS informerade om att undersökningen kommer att skickas ut inom kort.

FS efterlyste om det fanns några i mötet som var intresserade av att jobba ideellt i montern på Stockholm Hundmässan och informerade om eventuellt arbetsupplägg i form av enstaka pass. Följande i mötet anmälde intresse:

- Sixten Eliasson (behöver eventuellt sova kvar)
- Ida Storm
- Ordförande (eftermiddag lördagen) och söndag

Jonna von Sydow informerade om att Handlingkommittén haft kontakt med några av SKK länsklubbar som önskar mer kontakt med Sveriges Hundungsdoms lokalklubbar. Förslag från Jonna är att Gabrielle från Handlingkommittén får sitta med på ett framtida UR-möte. Ordförande informerade om att nästa möte är 21 januari och att Gabrielle är välkommen då. FS bjuder in Gabrielle till nästa UR-möte.

§ 139. **Ekonomi**

Ekonomiska prognosen ser god ut och är enligt förväntan. Inga nya oväntade kostnader har uppkommit och det rullar på som vanligt. Några nya administrativa program har köpts in, några administrativa program har sagts upp samt några kontorsmaterial har köpts in.

FS arbetar fortfarande med bidragsansökan till organisationsbidraget från MUCF: För vetskap kommer det under hösten till och från kompletteringar från myndigheten för vår ansökan. Något att vara medveten om är att bidraget aldrig är garanterat utan det blir godkänt eller avslås. Som det ser ut nu får vi en hel del kompletteringsfrågor gällande vår demokratiska uppbyggnad som tyvärr kan komma att påverka MUCFs beslut om inte i år blir det på sikt ett problem - vilket UR kommer behöva ställa sig till när det gäller att se över stadgarna. Det myndigheten hakar upp sig på är att lokalklubbars lokalklubbstadga endast kan ändras på under riksorganisationens årsmöte och avser alla lokalklubbar inom riksorganisationen.

FS och Sandra Lundin (verksamhetsutvecklare och kommunikatör) jobbar med att söka fler samarbetspartners för att stärka upp ekonomin ytterligare. Flera potentiella nya partners är tillfrågade och vi väntar svar.

FS tillsammans med Julia kommer under november sitta med budgetarbete och på varsitt håll också arbeta med budget och prognos.

§ 140. **Beslutsärenden samt bordlagda beslutsärenden**

a. Val av arbetsutskott

Förslag är att ordförande Ink Norén, vice ordförande Ellen Björs, skattmästare Julia Larsson samt adjungerad förbundssekreterare Fanny Ahnfelt blir arbetsutskottet.

Mötet **beslutade** att ordförande Ink Norén, vice ordförande Ellen Björs, skattmästare Julia Larsson samt adjungerad förbundssekreterare Fanny Ahnfelt blir arbetsutskottet.

b. Delegeringsordning

Mötet **beslutade** att bordlägga punkten till nästkommande möte.

c. Direktbidrag

Mötet **beslutade** att delegera uppdraget till FS att bereda direktbidrag till lokalklubbar inom Sveriges Hundungdom, till de klubbar som lämnat in samtliga årsmöteshandlingar för år 2024 och består år 2023 (föregående år) till majoriteten (60%) av barn och ungdomar mellan 6 och 25 år. Efter beredningen av direktbidraget meddelas UR snarast med förslag till utbetalning och för godkännande.

d. Bidrag till U-SM arrangör 2024

Mötet **beslutade** att delegera uppdraget till FS att fördela ut bidrag till U-SM arrangör för 2024 mot uppvisande av betalning för tävlingsveterinärer och rosetter.

§ 141. Bordlagda övriga ärenden

a. MO-träffar lokalklubbar

FS föreslog att UR kan hålla i ”MO-träffar” (medlemsorganisationsträffar) för lokalklubbar, där UR kan ha antingen en jourtimme som är öppen för eventuella frågestunder alternativt där ämnet är planerat på förväg. Mötet instämde i att se över förslaget ytterligare och delegerade till FS att skicka ut frågan i Microsoft Teams för vidare diskussioner.

b. Förslag ersättningar

Mötet **beslutade** att bordlägga punkten till nästkommande möte.

§ 142. Övriga frågor

a. Morot/tävling årsmöteshandlingar

Ordförande informerade om morot/tävling till den/de klubb/klubbar som skickar in årsmöteshandlingar först vore en bra idé.

Ellen Björs föreslog att få en fysisk gåva som förslagsvis ett diplom och någon gåva som exempelvis klickers. Förslag: *Lämna in årsmöteshandlingarna få en överraskning.* Mötet diskuterade även eventuellt att priset för ovan tävling kan vara att klubben får in tävlingspriser till en kommande tävling under året. Detta kan även peppa lokalklubbar att arrangera någon tävling.

Mötet instämde i att se över förslaget ytterligare och delegerade till FS att skicka ut frågan i Microsoft Teams för vidare diskussioner.

§ 143. Nästa möte

21 januari kl. 18:30-20:30

§ 144.

Mötets avslutande

Ordförande tackade för mötet och förklarade mötet avslutat.

Mötesordförande
Ink Norén

Justerare
Emma Reuterhäll

Vid protokollet

Fanny Ahnfelt

Bilaga § 137 a.c. Arbetsgrupp för representantskapsmötet

”Glitter och glamour”

Samt diskussion om följande föreläsare:

- Britta Agardh
- Jessica Mann
- Iréne Westerholm

SIGNATURES**ALLEKIRJOITUKSET****UNDERSKRIFTER****SIGNATURER****UNDERSKRIFTER**

This documents contains 8 pages before this page
Dokumentet inneholder 8 sider før denne siden

Tämä asiakirja sisältää 8 sivua ennen tätä sivua
Dette dokument indeholder 8 sider før denne side

Detta dokument innehåller 8 sidor före denna sida

authority to sign
representative
custodial

asemavaltuus
nimenkirjoitusoikeus
huoltaja/edunvalvoja

ställningsfullmakt
firmateckningsrätt
förvaltare

autoritet til å signere
representant
foresatte/verge

myndighed til at underskrive
repræsentant
frihedsberøvende